PRESS COMMUNIQUE

Under the Cultural Exchange Programme between the Government of the
Republic of India and the Government of the Kingdom of Morocco for the years
2016-2019, two MoUs were signed between Indian Council for Cultural Relations
(ICCR), New Delhi and University Mohammed V, Rabat on establishment of (i) an
ICCR Chair for Hindi language and (ii) an ICCR Chair of Indian Studies.

2. The signing ceremony of the two MoUs took place on February 27, 2017 in
University Mohamed V in Rabat. The MoUs were signed by Dr. Kheya Bhattacharya,
Ambassador of India, on behalf of ICCR, and Dr. Saaid Amzazi, President of
University Mohamed V, Rabat.

3. The establishment of the ICCR Chair for Hindi .anguage and the ICCR Chair
of Indian Studies will serve as a framework for the promotion of Hindi language and
Indology, and further strengthen and deepen the bilateral relations between the two

countties.



COMMUNIQUE DE PRESSE

Dans le cadre du Programme des Exchanges Culturels entre le
Gouvernement de la République de I'Inde et le Gouvernement du Royaume du Maroc
pour la période 2016-2019, deux Mémorandums d’Entente ont été signé entre le
Conseil Indien des Affaires Culturelles (ICCR) a New Delhi et I'Université
Mohammed V a Rabat sur la création d’un (1) Chair ICCR pour la langue Hindi et (ii)
un Chair ICCR pour les Etudes Indiennes.

2. La cérémonie de la signature des deux Mémorandums d’Entente a eu lieu
le 27 tévrier 2017 a ’'Université Mohammed V a Rabat. LLes Mémorandums d’Entente
ont été signés par Dr. Kheya Bhattacharya, Ambassadeur de 'Inde, au nom d’ICCR,

et Dr. Saaid Amzazi, Président de ’'Université Mohammed V a Rabat.

3. La création du Chair ICCR pour la langue Hindi et le Chair pour les
Etudes Indiennes servira de cadre pour la promotion de la langue et I'Indologie Hindi

et, renforcera et approfondira d’avantage les relations bilatérales entre les deux pays.
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